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BRAGDØYA KYSTLAG Møte nr.   2021-06 

STYREMØTE  Møtedato: 30.08.2021 

Møtested: Rambøll 

Referent: BVH 

 

Navn Verv Tilstede Referat 

Bjørn Vidar Hellenes Styreleder    X X 

Ole Stian Øslebye Styremedlem  X X 

Tom Andresen Styremedlem  X 

Kari Løvland Styremedlem    X 

Olav Rykkelid Styremedlem    X X 

Astrid Stegane Styremedlem X X 

Karsten Løvdal Styremedlem X X 

Geir Buås 1.Varamedlem X X 

Wenche Waage 2.Varamedlem X X 

Tore Solberg 3.Varamedlem X X 

Pål Karsten Kristensen Daglig leder X X 

 Saltebua (kontor/arkiv)  X 

Nr. Sak Frist Ansvar 

2021-06.01   REFERATER (fast post)  
Til dagsorden: 
Astrid Anita Stegane hadde bedt seg fri fra vervet som sekretær/ 
referent. Ingen av styrets øvrige medlemmer ønsket å overta. 
Vedtak: Styret aksepterte at styreleder refererer møtene. 
 
Til godkjenning forelå: 
- Referat fra styremøte nr 2021-05. 
Til orientering forelå: 
- Notat fra AU-møte 17.08.2021 
- Referat 10 fra Landsstevne2022-komiteen 
- Referat 4 fra Kjøkkengruppa 
- Referat fra Styret for Utvikling av Bragdøya 16.06.2021 
 
Vedtak: Referat fra styremøte 2021-05 godkjent. 

  
 
 
 
BVH 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
BVH 

2021-06.02 ØKONOMI (fast post)  
Resultatrapport pr 31.juli 2021 forelå. Perioderegnskapet viser 
et normalt halvår (7 mndr), ingen umiddelbare faresignaler. 
Laget har god likviditet. DL utarbeider et enkelt og kortfattet 
sammendrag som sendes styret. 
 
Vedtak: Resultatrapport juli 2021 tatt til etterretning. 

  
 
 
 
Snarest 

 
 
 
 
PKK 
 
Alle 

2021-06.03 ORIENTERINGSSAKER (fast post) 
Ikke gjennomgått på møtet, med mindre noen ønsket 
kommentarer (kommentarer i kursiv): 
a) Informasjon fra administrasjonen 

Skal evaluere sommersesongen. Mye utleie fremover, jobber 
med nytt bookingsystem. 

  
 
 
PKK 
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b) Effektivisering av styremøtene 
Diskutert i AU. Styret ønsket en grundigere utredning. Følges 
opp av Bjørn Vidar. 

c) Bærekraftgruppa  
Workshop med styret er ok. Følges opp av Pål Karsten. 

d) Storbåtgruppa 
Arbeid pågår. Nesebuen til Risør. Følges opp av Karsten. 

e) El-båt 
El-båt komiteen reorganisert, gjenopptar arbeidet i fht de 
midler kommunen har gitt tilsagn om. Tore følger opp. 

f) Nytt toalett 
Tegninger forelå, løsning og økonomi avklares med 
kommunen. Følges opp av Wenche og Pål Karsten. 

g) Julemarked 
Planlegging i gang. Ingeborg har hovedansvar. 

h) Tilskudd Naustet 
300.000 mottatt fra Kysten. Følges opp av Tom. 

i) Koronarestriksjoner 
Ytterligere lettelser. Arrangementer, aktiviteter og kurs er nå 
tillatt med visse tallmessige begrensninger og 1 m avstand.  
 

Vedtak: Sakene tatt til orientering. 

BVH 
 
 
PKK 
 
KLd 
 
TB 
 
 
WW 
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TA 
 
BVH 
 
 
 
Alle 

2021-06.04 PROSJEKTGRUPPER STATUSRAPPORT (fast post) 
Rask orientering av status på ansvarsområder og prosjekter… 
 
Gjennomgangen ble denne gang erstattet med en diskusjon om 
nytten av statusrapportene og om dette kunne gjøres mer 
effektivt og formålstjenlig. Fra diskusjonen nevnes: 
- Gjennomgangen er interessant, styret bør vite 
- Gjennomgangen bør tas på hvert møte 
- Gjelder styreoppnevnte grupper i det frivillige arbeid 
- Bør medlemsgruppene også rapportere? 
- Medlemsgruppene rapporterer til årsmøtet – 

sesongrapporter kan med fordel tas inn i nyhetsbrevet 
- Ønsker skriftlig orientering i sakslisten på forhånd 
- Ikke nødvendig med ansvarshavende i styret for hver gruppe 
- Vi må avklare hvilke grupper og ansvarsområder vi har  
- Prosjektgruppe er tidsavgrenset, ansvarsområde er løpende 

(ikke tidsavgrenset) 
 
Vedtak: AU avklarer hvilke prosjekter og ansvarsområder vi har. 
Det innhentes skriftlig orientering for hver sak på forhånd som 
tas inn i sakslisten. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Snarest 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
TA 
 
 
 
 
 
 
 
BVH 
 

2021-06.05 STOKKEN – VÅNINGSHUSET 
Vi må ta kostnaden med å få bygget i forskriftsmessig stand mhp 
brann og el. Forutsetning for tidligere vedtak er dermed endret. 
Trekker vi oss? Kan vi droppe det branntekniske og leie ut med 
elektrisk oppvarming eller kun i sommerhalvåret? 
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Vedtak: Saken utsettes til vi har avklart kostnadene og mulig 
inntektspotensial. Følges opp av DL. 

 
PKK 

2021-06.06 PRIORITERING AV STORE OPPGAVER 
Utkast til tidsplan forelå ikke (sykdomsforfall). 
 
Vedtak: Utsettes til neste møte. 

  
 
 
BVH/TA 

2021-06.07 STYRET UTVIKLING BRAGDØYA - FORDELING AV MIDLER 2021 
SUB har kr 156.000 til disposisjon som skal fordeles på aktuelle 
oppgaver. Kommunen ber om kystlagets prioritering av midlene.  
 
Vedtak: Disponible midler for 2021 prioriteres til ferdigstillelse av 
låven. Administrasjonen melder tilbake til kommunen. 

  
 
 
 
 
PKK 

2021-06.08 KJØKKENUTVIDELSE 
Ny kalkyle forelå, basert på bransjestandard (Holte Prosjekt), kr 
824.000. eks. mva, forutsatt en viss dugnadsinnsats.  
 
Vedtak: Revidert budsjett for nytt kjøkken godkjent med en 
ramme på kr 824.000 eks mva. Denne forutsetter egeninnsats. I 
tillegg kommer eventuell innredning. Følges opp av Wenche. 

  
 
 
 
 
 
WW 

2021-06.09 KRAN TIL BENTSEN 
Det forelå forslag om ny kran til TB BENTSEN, estimert til kr 
95.000 eks mva. Den gamle er svært dårlig. 
 
Vedtak: Styret godkjenner kjøp av ny kran til TB Bentsen med en 
kostnadsramme på kr 95.000.  

  
 
 
 
 
GB 

2021-06.10 EVENTUELT 
- Orientering om VetSeil og seilkurs som ble arrangert i helga 

– stor suksess. 15 båter og ca 50-60 deltakere på VetSeil, 5 
båter og 10 deltakere på seilkurs. 1 m avstand overholdt. 

- Sak fra TA om midler til skillevegg på slippen. Utsatt. 
- Sak fra GB om vann til Lumberkaia. Utsatt. 

  
KLd  
 
 
TA 
GB 

  
Ref. BVH 
 
Neste styremøte 27.september. 


